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szerint egyre kevesebb fizi-
kai dolgozó gyermeke je -
lentkezik a fe lsőokta tásban 
való részvételhez legegye-
nesebb u ta t je lentő g imná-
ziumokba, s ennek nyomán 
csökken az egyetemre, fő -
iskolára jelentkezők száma 
is körükben . A jövőbeni t á r -
sada lmi mobil i tás szem-
pon t j ábó l ez mindenképpen 
e lgondolkodtató tünet . Mi-
kén t t á r s a d a l m u n k egészé-
ben, a f ia ta lok között is t a -
paszta lható , hogy meglehe-
tős gyorsasággal csökken a 
t u d á s presztízse, s f igyelmük 
egyre inkább a gyors anya -
gi é rvényesülés felé fordul . 
Világos tehát , hogy mind a 
családi, m i n d pedig az is-
kolai nevelő m u n k á b a n az 
eddiginél nagyobb követke-
zetességgel kell törekedni a 
valódi é r tékek középpontba 
á l l í tására . Ennek első lép-
csője lehet a diáksereg fe -
gyelmezet tebb t anu lmány i 
m u n k á r a ösztönzése a szü-
lők és a pedagógusok ál ta l 
egyaránt . 

DR. BARNA SÁNDOR 
rendőr ezredes, a megyei 
rendőr - főkap i tányság vezető-
j e felszólalásában tényekkel 
bizonyította, hogy megyénk-
ben a közrend és a közbiz-
tonság szilárd, bá r az e l -
m ú l t esztendőben va l ame-
lyest emelkedet t a bűncse-
lekmények száma. Ennek 
okai között első helyen az a l -
kohol izmus te r jedése áll, h i -
szen a bűnelkövetők igen 
nagy hányada i t tasan kö-
veti el immorál is , antiszo-
ciális cselekményét . Az á l -
lampolgár i fegyelemről szól-
v a a r endőrkap i t ány veszé-
lyes jelenségnek minősí te t te 
a közvagyon egyre gyako-
r ibb megdézsmálását , a 
vesztegetést, a csúszópénzek 
a lka lmazásá t is. Mindezeket 
je lentős mér tékben könnyeb-
bé, bizonyos ér te lemben Ve-
szélytelenebbé is teszi, hogy 
számos vál lalatnál , szövet-
kezetnél csupán formál i san 
működ ik a belső e l lenőr-
zés, a vagyonvédelem pedig 
sok-sok k ívánn iva ló t hagy 
m a g a u tán . 

DR. KRISTÓ GYULA, a 
szegedi József Att i la Tudo-
mányegye tem rektora azzal 
kezdte hozzászólását, hogy a 
megyei pár tb izot tság beszá-
moló já t reál isnak, az abban 
ki jelöl t fe lada toka t m i h a -
m a r a b b megoldandónak t a r t -
ja . A tovább iakban pedig 
vázol ta az egyetem belső éle-
tét , amelynek demokra t izá -
lódásában meghatározó sze-
repe van a pár tszervezetek-
nek, a kommunis t a ok ta -
tóknak , ha l lga tóknak és dol-
gozóknak. Az okta tó és a tu -
dományos ku ta tó m u n k a 
sz ínvonalasabbá tételét egy-
a r á n t jól szolgálónak minő-
s í te t te a rek tor a különböző 
tanszéki csoportok k ia lakí -
tásá t . E tudományos m ű -
helyek számos szaktudo-
m á n y b a n inspirálói a mind 
je lesebb e redményeke t hozó 
k u t a t ó m u n k á n a k . Refe rá l t 
dr. Kris tó Gyula az egye-
temi pár tér tekezle t rő l is, 
amelyen többen is megle-
hetős borúlátással beszéltek 
mind a hal lgatóság körében 
tapasz ta lha tó individual izá-
lódásról, a közösségi m u n -
k á n a k való há ta t fo rd i t á sá -
ról, mind pedig a t a n u l m á -
nyi m u n k a sz ínvonalasabbá 
tételét gátló cl látottságbeli 
hiányosságokról . Ez u tób-
biak közül a kollégiumok 
rekons t rukc ió já t , a régen 
te rveze t t ú j , korszerű ob jek -
tum, va lamin t a nagyon hi-
ányzó menza mielőbbi fö l -
épí tésének szükségességét 
emel te ki. Mindezek melle t t 
is a legnagyobb gondnak 
azt minősítette, hogy a hal l -
gatóság körében fo lyamato-
san csökken a t aná r i pá lya 
vonzereje, holott az egye-
t emnek alapvető fe ladata to-
vábbra is a tanárképzés . 
Felszólalását azzal fe jez te 
Be, hogy az ok ta tómunka 
sz ínvonalának emelését szol-
gáló k i tűnő pá r tha t á roza t 
vég reha j t á sá t mindepjcéppen 
meg kell gyorsí tani . 

NAGY IMRE, Csongrád 
tanácselnöke a beszámolási 

időszakban elért vá ros fe j -
lesztési e redményekről szá-
molt be a pár tér tekezle tnek. 
Kiemelte , hogy az e lmúl t 
években megépül t az ú j t i -
szai közúti híd, s jól halad 
a vasút i híd épí tése is. Nem 
minden büszkeség nélkül 
mond ta el azt is, hogy a vá-
ros t á r s a d a l m a nagy áldo-
zatkészséggel j á ru l hozzá a 
fej lesztési célok mielőbbi el-
éréséhez. Erről tanúskodik, 
hogy az e lmúl t években há-
romszor is Csongrád polgá-
rai nyer ték el a megyei te-
lepülésfej lesztési verseny el-
ső helyezet t jének j á ró dí-
jat , tavaly pedig az á tgon-
dolt városrekonst rukciót el-
ismerő országos k i tünte tés-
hez, Hi ld-é remhez ju to t t a 
város. Előre tekintésként a 
jövőre induló, hetedik öt-
éves te rv előkészítéséről be-
szélt a tanácselnök, fölso-
rakozta tva a leginkább meg-
oldandó fe ladatokat , hangot 
adva a n n a k az aggodalom-
nak is, hogy va jon lesz-e 
elegendő pénz a sok-sok 
m u n k a elvégzéséhez. 

DR. VARGA DEZSŐ, a 
pár té r tekez le t m a n d á t u m -
vizsgáló bizot tságának elnö-
ke te t t e meg jelentését a 
délelőtti v i ta berekesztése-
ként . Mint ebből ki tűnt , a 
megye kommunis tá i t képvi-
selő 350 küldöt t szociális ré -
tegződése jól reprezentá l ja 
mind az egész lakosságot, 
mind pedig a h a r m i n c h a t -
ezer pár t tagot . A küldöt tek 
közül Szőnyi Ferenc a r ang-
idős, ö tvenkét esztendeje 
t a g j a p á r t u n k n a k . A leg-
f i a t a l abb is makói küldött , 
a t izenki lenc esztendős J u -
hász Zsuzsanna, kórházi 
ápolónő. 

A megyei pár tér tekezle t 
dé lu tán Papd i Józsefnek, a 
megyei pár tb izot tság t i tká -
r á n a k elnökletével fo ly ta t ta 
a vi tá t . 

DR. SZÉKELY SÁNDOR, 
a szegedi városi pár tb izot t -
ság első t i t ká ra azzal kezdte 
hozzászólását, hogy a me-
gyeszékhely fe j lődése féke-
ződött ugyan, de n e m to r -
p a n t meg az e lmúl t esz-
tendőkben . A várospoli t ikai 
tevékenységben az emberi 
tényezők kerül tek előtérbe. 
Utal t a tudományos élet, 
az oktatás i tevékenység 
eredményei re , a nagy h í rű 
Somogyi-könyvtár ú j épü-
letbe költözésére, a színház-
épüle t . fo ly ta tódó rekonst -
rukc ió já ra , a pezsgőbb szel-
lemi életre, m a j d az i f j ú ság 
kérdésköréve l foglalkozott 
részletesebben. Mint m o n -
do t t a : az utóbbi esztendők-
ben gyengült a pá r t befo-
lyása az i f júság körében. En-
nek fo rmai oka, hogy a 30. 
év re helyezték a f ia ta lság 
felső korha tá rá t . Miközben 
csökkent befolyásunk a 20 
év körül iekre . A prob léma 
lényegét t ek in tve : erősödő 
közömbösség tapasz ta lha tó a 
f ia ta lok körében. Az i f jú ság 
nevelésében károka t oko-
zott a deheroizálás. A felve-
tődő ú j t á r sada lmi kérdé-
sekre kevés a marx i s ta vá -
lasz. Ez is nehezít i az el-
igazodást. Egyetértet t azzal 
a mél ta tással , hogy az el-
múl t negyven év egy ho-
mogénné váló tá r sada lmi 
fe j lődés előtt nyitot t u ta t . S 
az e lmúl t évt izedekben • a 
tö r téne lem során nemcsak 
először lakott jól ' ez a nép, 
h a n e m a szellem napvi lága 
mind több ablakon sütöt t be. 
A pá r t megteremte t te a jó 
i r ányba ta r tó vezetés fe l té-
teleit, s az országot a ha la -
dás é lvonalába vitte. Nehéz-
ségeink el lenére l á tnunk és 
l á t t a tnunk kell a jobb jövőt, 
ehhez türelem, meggyőző é r -
vek kellenek. Bátorság és 
nagy tet tek, hozzászólását 
Ady E n d r e szavaival fe jezte 
be : „Csak akkor születtek 
nagy dolgok, ha bá t rak vol-
tak, akik mertek . . . " 

DELI MIKLÓS, a Kőola j -
ku ta tó Vállalat üzemegység-
vezetője emlékeztet te a pá r t -
ér tekezle te t : i m m á r húsz 
éve annak , hogy az o la jbá-
nyászat o t thonra lelt Sze-
geden. Adatokkal bizonyí-
to t ta : nemcsak a megye ipa-
rában , hanem a népgazda-
ságban betöltöt t szerepüket, 
mive l évrő l é v r e je lentős 

összegekkel j á ru lnak hozzá 
az állami költségvetés bevé-
teleihez. Sikeres ku ta tómun-
ka folyt az e lmúl t időszak-
ban Üllés, Rúzsa, For ráskút 
és Dorozsma térségében. 
Sa jná la tos körülmény, hogy 
az elvonási rendszer nem 
ösztönöz a jobb munká ra . 
Beszélt a külföldi m u n k á k 
hasznáról, va lamint arról , 
hogy az üzemi demokrácia 
ki tel jesí tésében nagy szel-
lemi e rő tar ta lékok re j lenek. 
A dif ferenciál t bérezés e l -
vét, mely nagyon helyes, ne-
héz érvényesí teni , m e r t a 
bér szociális jellege erősen 
é l az emberek tudatában . 
Megemlítet te, hogy jó né-
hány meddő o l a jkú t van a 
megyében, amelyet meleg-
vizes kú t t á lehetne á ta lakí -
tani, de fölhívta a f igyelmet 
a hévízkutakkal való rabló-
gazdálkodás veszélyeire is. 
Az ola jbányászok részt vesz-
nek a kongresszusi m u n k a -
versenyben, növelik szak-
mai és politikai képzettsé-
güket, jó ^íéhány brigád or-
szágos el ismerést vívott ki 
magának . A csaknem ezer-
fős üzemben hét pá r ta lap-
szervezet működik, amelye t 
9 tagú vezetőség irányít . A 
szétszórt munkahe lyek mi -
a t t nehéz a politikai m u n k a 
szervezése, ezér t — szer inte 
— célszerűbb lenne, ha pá r t -
bizottság i rányí tha tná és 
szervezhetné a pártéletet . 
Hozzászólását o la jbányász-
köszönéssel, „Jó szerencsét!" 
k ívánva fe jez te be. 

DR. BÓDI GYÖRGY, a 
KISZ megyei bizottságának 
első t i tkára Ullés—Forrás-
k ú t kü ldöt teként vett részt 
a pár tér tekezle ten é s az if-
júság helyzetével foglalko-
zott. Amíg 19807at megelő-
ző öt évben kedvezően a la-
kul tak az i f j ú ság életét be-
folyásoló fejlesztések, addig 
az e lmúl t öt évben nehe -
zebbé vál t a pályakezdők és 
a családalapí tók helyzete. A 
pá r t és a tá rsada lom meg-
különböztetet t f igyelemmel 
foglalkozik az i f júsággal . 
Uta l t a r r a a tényre, hogy a 
mostani t izenévesek kon-
szolidált körülmények kö-
zött nőt tek fel. Az i rányel -
vek megyei összegzésével 
egyetértve, n e m az i f júság 
körülményeinek további 
vizsgálatára, hanem ha t á -
rozott cselekvésre van szük-
ség. Továbbra is össztársa-
dalmi fe lada t az i f j ú ság ne-
velése, de ebben elsődleges 
szerep a családra vár . Való 
igaz, hogy az i f júságnak ön-
magáér t é rze t t felelőssége 
nagyon fontos, de nem ke-
rülheti el f igye lmünket a 
családok helyzetében bekö-
vetkezet t d i f ferenciálódás , 
mely nem erősíti a f ia talok 
esélyegyenlőségét! A leg-
feszítőbb if júságpoli t ikai 
probléma a lakáshoz jutás. 
Ezért a jelenleginél több 
á l lami lakás t kell építeni , 
mer t az egyszeri, vissza nem 
tér í tendő ál lami támogatás 
önmagában n e m o ld ja meg 
a problémát . 

A KISZ tevékenységét é r t 
b í rá la t ta l kapcsolatban el-
mondot ta : azok a jobbítás 
szándéká t tar ta lmazzák. Az 
idén az épí tőtáborok i r án t 
tovább mérséklődik az é r -
deklődés. pedig a középis-
kolások lé tszáma növekszik. 

Ez fölveti az i f júság m u n -
k á r a nevelésének problémá-
ját. A f ia ta lok részt vesz-
nek a településfejlesztési 
fe ladatok megoldásában, e r -
re könnyebb mozgósítani, 
min t az országos célokra, 
például : a Nemzeti Színház 
támogatására . A népesedés-
politikai intézkedésekről 
szólva a tudati fel tételek 
h iányát emel te ki. A köz-
fel fogás szer int a gyerek 
minden probléma oka. nem 
pedig az ö röm forrása. Ezért 
lényegesnek t a r t j a a szem-
léletformálást . A KISZ fon-
tosnak t a r t j a a békére ne-
velést, reális nemzet tuda t és 
szocializmuskép k ia lak í tá -
sát. A KISZ megyei bizott-
ságának első t i tkára azzal 
fe jez te be felszólalását, hogy 
a szocializmus nemcsak a 
f ia ta lokért , hanem a f i a ta -
lok á l ta l is épül . 

SÍPOS SÁNDORNÉ, AKÖ-
vegyi Béke Tsz elnöke a 
makói II. számú mikrokör -
zet mezőgazdasági üzemei-
nek eredményei rő l és gond-
jairól számolt be. A nehe-
zedő gazdasági körülmények 
ha tásá ra a szövetkezetek fo-
kozták együt tműködésüket . 
Ö is megemlítet te , hogy a 
k imagasló te rmésát lagokat 
sokkal nagyobb költségekkel 
tudták elérni . A jobb szer-
vezettséggel, munkafegye-
lemmel, takarékos gazdálko-
dással -további tar ta lékok 
t á rha jók fel, de ezek a fo r -
rások apadóban vannak . A 
minőségi á ru te rmeléshez ú j , 
korszerű gépekre van szük-
ség, m e r t enélkül nem biz-
tosí tható a tsz-ek töret len 
fej lődése. Javasol ta , hogy a 
pár tkongresszuson az or-
szágos gondok között ezt is 
említsék meg. Tisztelettel 
szólt a tsz-alapítókról, ak ik -
nek többsége m á r nyugdí -
jas. Az ő pé ldá jukra u ta lva 
mond ta : lelkesedés nélkül , 
pesszimista magatar tássa l 
ma sem lehet semmire 
menni . 

OTT JÓZSEF, Kistelek vá-
rosi jogú nagyközség ta -
nácselnöke azokról a meg-
növekedet t fe ladatokról be-
szélt, amelyek a járások 
megszűnésével a városi jo-
gú nagyközségekre — Móra-
halomra és Kis te lekre — 
háru lnak . Kisteleken egy ú j 
művelődési központ, egy 
színvonalas vendéglő, több 
á l lami lakás megépí tése 10 
—15 éve a jogos igények kö-
zött szerepel, min t a köz-
ség fej lődésének szerves ré -
sze, de nem úgy. m i n t a 
várossá fe j lődés követel-
ménye. Mind jobban é rvé -
nyesül a körzetpoli t ikai 
szemlélet, mely az egymásra 
u ta l t községek kommunál i s 
igényeiben, szolgál tatásai-
ban javulást hozhat. A la -
kosság jelentős é r t ékű tár-
sadalmi m u n k á t végzett az 
e lmúl t időszakban. A jövő 
év j a n u á r j á t ó l bevezetésre 
kerülő településfejlesztési 
hozzá járu lásban fan táz iá t 
lá tnak. Természetesen a ta -
nácsnak f igyelemmel kell 
lennie a lakosság teherbí ró 
képességére. 

PÖCSIK GÁBOR, a DÉ-
LÉP művezetője a z - ^ g í t ő -
ipar t á l t a lában jel lemző 
gondokkal foglalkozott. Az 
építő szakmák utánpót lása 
n e m megoldott , m e r t ennek 

A tanácskozás szünetében: Gyár fás Mihály a makói kü l -
döt tekkel beszélget 

a szép, de nehéz szakmának 
a tá rsada lmi é r t éke csökke-
nőben van. Az: épí tő ipar t 
azé r t hagy ják e l sokan, 
m e r t nehéz a m u n k a és ez-
zel a keresetek nincsenek 
a rányban . A közvélemény-
ben is többnyire a negat ívu-
mok a l ap j án ítélik meg az 
épí tőmunkás t . Szerinte az 
épí tőipar sokka l több e r ed -
ményt mu ta to t t fel, m i n t 
amennyi h iba jogosan a 
számlá já ra írható. Reális 
szemlélet k ia lakulásá t kel-
lene elérni, hogy n e növe-
kedjék tovább a presztízs-
romlás. Szervezet tebb m u n -
kával jobb e redmény é rhe tő 
el, s remélhetően, a gazda-
sági szabályozás ezt elősegí-
ti. Befejezésül a munkássá 
válás fo lyamata iva l foglal-
kozott, illetőleg az t hangsú-
lyozta, hogy a kommunis ták 
felelőssége minden m u n k a -
helyen igen nagy abban, 
miként s ikerül ú r r á lenni a 
nehézségeken. 

LOVÁSZ LAZAR, a MÁV 
Szegedi Igazgatóságának ve-
zetője a közlekedés, a szál-
lítás helyzetével foglalkozva 
emlí tés t te t t arról , hogy 
amíg a közúti szál l í tásban 
kapacitásfeleslegek vannak , 
addig a MÁV nem t u d j a az 
igényeket kielégíteni. Ezért 
javasol ja csökkenteni az in-
dokolat lan száll í tásokat . 
Szükséges l enne a t e rmék-
kibocsátási egyenlőtlenségek 
okai t is vizsgálni. Ugyanis 
egy-két hónapos „csúcs"-ra 
nem lehet szállítási kapaci -
tást tervezni. Változást s ü r -
ge te t t a hét végi r akodás -
ban, va lamin t a b b a n is, 
hogy szombatokon zavar ta -
lanul lehessen vásárolni , 
ügyeket intézni. Befejezésül 
i smer te t te azoka t a nehézsé-
geket, amelyek a vasúti szál-
lítást nehezítik. Szükség van 
a vasúti pályák fe lú j í t ásá ra , 
korszerű technika a lka lma-
zására, amelyet ma m á r nem 
lehet emberi erővel pótolni. 
A vasút iTia m á r Szegeden 
is munkaerőgondokkal küzd, 
noha j av í t j ák a szociális e l -
látást , a munkakörü lménye-
ket. Mél ta t ta a szocialista 
brigádok hősies helytál lását . 
Befejezésül hangsúlyozta : a 
jövőben meg kell teremteni 
a vasút korszerűsí tésének 
feltételeit . 

MOLNÁR SÁNDOR, a Ha-
zafias Népf ron t megyei Bi-
zottságának t i tkára az t emel -
te ki, hogy a szocialista n e m -
zeti egység erősí tésében je-
lentősek az e redmények . A 
beszámolási időszakban szé-
lesedett a n é p f r o n t m u n k a 
tá rsada lmi bázisa megyénk-
ben is. Jó l lehet a f ia ta lok 
egy részét nem s ikerü l t be-
vonni a nép f ron t fe ladata i -
ba. Szólt a te lepülésfej lesztő 
társadalmi m u n k a közösség-
és ember fo rmá ló erejéről . 
Megyénkben a népf ron tb i -
zottságok s ikerre l munká l -
kodnak a szocialista demok-
rácia fej lesztésében, a dön-
tések előkészítésében, azok 
végreha j tásában . Különfé le 
fórumokon, fa lugyűléseken 
és városkörzeti tanácskozá-
sokon mind többen monda -
nak véleményt, s e lvár ják , 
kérdése ikre kap j anak vá-
laszt és a döntéseknél ve-
gyék figyelembe, ami t mon-
danak. A népf ron tmozga lom-
ban dolgozó pár t tagok a jö-
vőben is ak t ívan vesznek 
részt a szocialista épí tés 
mind magasabb követe lmé-
nyeinek teljesítésében. 

HÉZSÖ FERENC fes tőmű-
vész, a szegedi t aná rképző 
főiskola t aná r a a művésze-

tek v i lágának kérdéseivel 
foglalkozott, mely — min t 
t u d j u k — az ideológiai szfé-
rába tar tozik. A művészek-
nek, a poli t ikai felelősséget 
és az alkotói szabadságot 
egyaránt szem előtt t a r tva , 
az emberekben lezajló vá l -
tozások bemuta t á sá r a kell 
vál lalkozniuk. Mint i smere-
tes, megyénkben a képző-
művészeti élet i rányí tása de-
centra l izál tan tör ténik, s en-
nek v a n n a k eredményei . 
Szólt a ha rmincad ik évébe 
lépett Vásárhelyi ö s z i T á r -
lat, va l amin t a szegedi t áb -
lakép b ienná lé és a Szegedi 
Nyári Tá r l a t jelentőségéről . 
J ó lenne, ha a megyében 
működő művészeti szövetsé-
gek között szorosabb k a p -
csolat a l aku lna ki. A m ű -
vészeti é letben tevékenyke-
dők körében — ál lapí tot ta 
meg — lassan t e r j ed a po-
litizálok száma. Befejezésül 
a r r a h ívta fel a f igyelmet, 
hogy a művészetek i rán t i 
e rdeklődés minden ember t 
gazdagí that , s az e r re való 
tö rekvés közel áll szocialista 
embereszményünkhöz . 

KOCZKAS FERENC, a 
munkásőrség megyei pa -
rancsnoka beszámolt azokról 
az eredményekről , amelyek a 
munkásörök kiképzésében és 
szolgálati m u n k á j á b a n , sok-
oldalú nevelésükben az el-
múl t időszakban m e g m u -
tatkozott . ö t egység „Pro 
Urbe" k i tün te tés t kapott . A 
megye közvéleményének el-
ismerése övezi a m u n k á s -
őröket. J ó kol lekt ívában a 
legnehezebb fe lada toka t is 
s ikeresen teljesít ik. Pé lda -
muta tóak a szocialista h a -
zaszeretetben, részt vesz-
nek a közbiztonsági akciók-
ban. Sokan részt vál la lnak a 
munkásőrség 30 éves fe j lő -
désének feldolgozásából, s 
ezt a f ia ta lok nevelésében 
jól hasznos í t ják . A m u n k á s -
örök nemcsak a szolgálat-
ban, h a n e m a m u n k á b a n is 
élen j á rnak . Becsülettel k i -
veszik részüket m a j d a XIII. 
pár tkongresszus ha tá roza ta i -
nak végreha j tásából is. 

NAGY ANIKÓ, a Szegedi 
Orvos tudományi Egyetem 
ha l lga tó ja a felsőoktatási in-
t ézményekben tanulók fe le-
m á s helyzetére muta to t t rá , 
mivel ezek a f ia ta lok m á r 
fe lnőt tnek érzik magukat , d e 
nagymér tékben függnek a 
szülők támogatásától . S a j á -
tos gond ja ika t érzékeltet te , 
amikor fe l te t te a szónoki 
kérdés t : „egy medika mikor 
vá l la l jon gyereket? Amikor 
tanul , vagy amikor pá lya-
kezdőként 3700 for intos ' f i -
zetéssel, heti többnapos 
ügyelettel, esetleg a lbér le t -
bet lakva t a lá l j a magá t 
szembe az élet nehézségei-
vel? Az egyetemi és főisko-
lai hal lgatók igen le terhel-
tek, ezér t nem ér te t t egyet a 
beszámolónak azon megál la-
pí tásával , hogy megnöveke-
det t a szabad idejük. Véle-
ménye szerint növelni kell a 
KISZ befolyását va lamennyi 
f ia ta l körében. Ennek é rde-
kében szükséges az agitáció 
sz ínvonalának emelése. Szólt 
arról , hogy a SZOTE hal l -
gatói és f ia ta l d iplomás 
pár ta lapszerveze te mikén t 
foglalkozik a pár t tagokkal , s 
mikén t védik a hal lgatók é r -
dekeit . 

BERTUS PAL, a fáb iánse-
bestyéni Kinizsi Tsz elnöke 
azzal kezdte hozzászólását, 
hogy a beszámoló tárgyi la-

(Folytatás a 10. oldalon.) i 


